

MINERAL SERIES

HANDMADE CRYSTAL DECORATION



CATALOGUE

WHAT'S MINERAL SERIES?

At Mineral Series, we are inspired by the remarkable beauty of crystals found in nature. We have dedicated ourselves to capturing this beauty in a range of stunning objects that are now available for your home.

Our company believes that the growing process of our objects is a powerful metaphor for the passage of time. Each piece is completely unique, with its own shape, colour, and texture, which is the result of the organic development of the object. We take great care in ensuring that each piece is a one-of-a-kind work of art.

Our production process is based on the natural crystallization of minerals and the influence of the designer on the formation process. It can take several weeks to create the perfect shape, interesting colour combinations, and dimensions of crystals that make up our products. We carefully monitor and manipulate the process to ensure that each piece is as beautiful as it can be.

At Mineral Series, we are committed to environmental sustainability. Our production process utilizes sustainable materials and minimal waste, making our products a great choice for those who want to enjoy natural beauty without harming the planet.

We invite you to explore our collection and discover the unique beauty of Mineral Series. Each piece is a testament to the beauty and wonder of nature, and we are proud to bring that beauty into your home.

MINERAL SERIES C'EST QUOI?

Chez Mineral Series, nous sommes inspirés par la beauté remarquable des cristaux trouvés dans la nature. Nous nous sommes dédiés à capturer cette beauté dans une gamme d'objets magnifiques désormais disponibles pour votre maison.

Notre entreprise croit que le processus de croissance de nos objets est une métaphore puissante pour le passage du temps. Chaque pièce est complètement unique, avec sa propre forme, couleur et texture, résultant du développement organique de l'objet. Nous prenons grand soin à nous assurer que chaque pièce est une œuvre d'art unique.

Notre processus de production est basé sur la cristallisation naturelle des minéraux et l'influence du designer sur le processus de formation. Il peut prendre plusieurs semaines pour créer la forme parfaite, les combinaisons de couleurs intéressantes et les dimensions de cristaux qui composent nos produits. Nous surveillons et manipulons soigneusement le processus pour nous assurer que chaque pièce est aussi belle que possible.

Chez Mineral Series, nous sommes engagés envers la durabilité environnementale. Notre processus de production utilise des matériaux durables et produit un minimum de déchets, ce qui fait de nos produits un excellent choix pour ceux qui veulent profiter de la beauté naturelle sans nuire à la planète.

Nous vous invitons à explorer notre collection et à découvrir la beauté unique de Mineral Series. Chaque pièce est un témoignage de la beauté et de l'émerveillement de la nature, et nous sommes fiers d'apporter cette beauté dans votre maison.



Isaac Monté - Founder

MINI VASE / MINI VASE	4
SMALL VASE / SMALL VASE	6
MEDIUM VASE / MEDIUM VASE	8
LARGE VASE / LARGE VASE	10
CRYSTAL BUBBLE / BULLE DE CRISTAL	12
CANDLESTICK HOLDER / CHANDELIER	14
TEALIGHT HOLDER / BOUGEOIR	16
CRYSTAL BOWL / BOL DE CRISTAL	18
CRYSTAL KNOT / NOEUD DE CRISTAL	20
TERMS & CONDITIONS / CONDITIONS DE VENTE	22
ORDERING / COMMANDER	23

The images displayed are not binding. Mineral Series is consistently improving its products and reserves the liberty to modify them in any way, without prior notice.

Les images affichées ne sont pas contractuelles. Mineral Series améliore constamment ses produits et se réserve la liberté de les modifier de quelque manière que ce soit, sans préavis.



Introducing the Mini Vase, the little sibling of our exquisite Crystal Vases. Designed for the discerning design lover with a green thumb, this stunning piece is the perfect way to showcase your favorite flowers. With its compact size, the Mini Vase can accommodate 1-4 flowers, making it a versatile addition to your home decor.

Crafted with care, the Mini Vase features a glass tube on the inside to contain water for your flowers, ensuring they stay fresh and vibrant for longer. It's important to note that the glass tube can only hold 20 ml of water, so be sure not to overfill your vase. This glass tube is fixed and cannot be removed, adding to the vase's durability.

As a unique, handmade piece, no two Mini Vases are ever exactly the same, and the colors may vary slightly depending on your monitor settings. Our photos offer a close representation of this stunning work of art, but your vase will be a one-of-a-kind masterpiece.

Standing at approximately 14 cm tall and with a diameter of 7 cm, the Mini Vase is the perfect size to display your flowers or as a stand-alone sculptural piece. Weighing in at approximately 0.7kg, this vase is both sturdy and elegant, making it an ideal addition to any home.

Experience the beauty and charm of the Mini Vase for yourself and elevate your home decor to the next level.



La Mini Vase, la petite sœur de nos magnifiques vases en cristal. Conçue pour les passionnés de design et les amoureux des fleurs, cette pièce remarquable est parfaite pour mettre en valeur vos fleurs préférées. Avec sa taille compacte, la Mini Vase peut accueillir de 1 à 4 fleurs, ce qui en fait un ajout polyvalent à votre décoration intérieure.

Fabriquée avec soin, la Mini Vase est équipée d'un tube en verre à l'intérieur pour contenir de l'eau pour vos fleurs, assurant ainsi leur fraîcheur et leur éclat pendant plus longtemps. Il est important de noter que le tube en verre ne peut contenir que 20 ml d'eau, alors veillez à ne pas trop remplir votre vase. Ce tube en verre est fixe et ne peut pas être retiré, ce qui ajoute à la durabilité du vase.

Comme chaque pièce est unique et fabriquée à la main, il est possible que les couleurs diffèrent légèrement de celles présentées sur les photos. Ces dernières offrent toutefois une représentation fidèle de cette magnifique œuvre d'art, mais votre vase sera une pièce unique.

D'une hauteur d'environ 14 cm et d'un diamètre de 7 cm, la Mini Vase est la taille idéale pour mettre en valeur vos fleurs ou comme pièce sculpturale autonome. Pesant environ 0,7 kg, ce vase est à la fois solide et élégant, ce qui en fait un ajout idéal à toute maison.

Découvrez la beauté et le charme de la Mini Vase par vous-même et élevez votre décoration intérieure au niveau supérieur.



SMALL VASE



The Small Vase is the perfect size for a small flower arrangement. The small size fits about 10 flowers or a small bouquet. It can also be used as a standalone decorative sculpture.

Each vase is unique in shape, color, and texture, due to the organic development of the object. The Small Vase is the result of the natural crystallization of minerals and the influence of the designer on the formation process.

The Small Vase is more than just a vessel for your flowers. It's a unique piece of art that adds a touch of elegance and style to any room. The organic shape and texture of the vase, combined with the natural crystallization of minerals, make each piece a one-of-a-kind creation. Whether displayed on its own or filled with fresh blooms, the Small Vase is sure to be a conversation starter and a source of beauty in your home.

This vase has a glass tube on the inside to contain water for the flowers.

The glass tube can only contain 250 ml of water, so make sure not to overfill your vase. The glass tube is fixed and cannot be removed.

Please note that as a unique, handmade piece, no two pieces are ever exactly the same, and the colors may vary slightly depending on your monitor settings. Our photos offer a close representation of this work of art, but your vase will be a one-of-a-kind masterpiece.



SMALL VASE



Le Small Vase est la taille parfaite pour un petit arrangement floral. Sa taille compacte peut accueillir environ 10 fleurs ou un petit bouquet. Il peut également être utilisé comme une sculpture décorative autonome.

Chaque vase est unique par sa forme, sa couleur et sa texture, en raison du développement organique de l'objet. Le Small Vase est le résultat de la cristallisation naturelle des minéraux et de l'influence du designer sur le processus de formation.

Le Small Vase est bien plus qu'un simple récipient pour vos fleurs. C'est une pièce d'art unique qui ajoute une touche d'élégance et de style à n'importe quelle pièce. La forme et la texture organiques du vase, combinées à la cristallisation naturelle des minéraux, font de chaque pièce une création unique. Qu'il soit exposé seul ou rempli de fleurs fraîches, le Small Vase est sûr d'être un sujet de conversation et une source de beauté dans votre maison.

Ce vase possède un tube en verre à l'intérieur pour contenir l'eau des fleurs. Le tube en verre ne peut contenir que 250 ml d'eau, alors assurez-vous de ne pas trop remplir votre vase. Le tube en verre est fixe et ne peut pas être retiré.

Veuillez noter qu'en tant que pièce unique et faite à la main, aucun deux vases ne sont jamais exactement les mêmes et les couleurs peuvent varier légèrement en fonction des paramètres de votre écran. Nos photos offrent une représentation fidèle de cette œuvre d'art, mais votre vase sera une œuvre unique en son genre.



MEDIUM VASE



Introducing our Medium Vase, the perfect size for a stunning bouquet of flowers. This vase will showcase your blooms beautifully and add a touch of elegance to any space. Not only can it be used as a vessel for flowers, but it also makes for a dazzling sculpture on its own.

Like all of our pieces, each Medium Vase is one-of-a-kind in shape, color, and texture. This is due to the organic development of the object, which is a result of the natural crystallization of minerals and the influence of the designer on the formation process. No two vases are exactly alike, making your Medium Vase a unique work of art.

The Medium Vase comes with an aluminum inner vase that can be easily removed and replaced to change the water for your flowers. While the crystal vase itself is not waterproof, the aluminum inner vase is completely waterproof, ensuring that your blooms stay fresh for as long as possible.

Our Medium Vase is not just a functional vessel for flowers, it's a stunning work of art that will elevate any space. The natural crystal formation and unique shape make it a conversation starter and a true statement piece. Please note that due to the handmade nature of each vase, the colors and textures may vary slightly from what is pictured on our website.



MEDIUM VASE



Découvrez notre Medium Vase, la taille idéale pour un magnifique bouquet de fleurs. Ce vase mettra en valeur vos fleurs de manière élégante et ajoutera une touche de raffinement à n'importe quel espace. Il peut non seulement être utilisé comme récipient pour les fleurs, mais aussi comme sculpture éblouissante à lui seul.

Comme toutes nos pièces, chaque Medium Vase est unique en termes de forme, de couleur et de texture. Cela est dû au développement organique de l'objet, qui est le résultat de la cristallisation naturelle des minéraux et de l'influence du designer sur le processus de formation. Aucun vase n'est exactement identique, faisant de votre Medium Vase une œuvre d'art unique.

Le Medium Vase est livré avec un vase intérieur en aluminium qui peut être facilement retiré et remplacé pour changer l'eau de vos fleurs. Bien que le vase en cristal lui-même ne soit pas étanche, le vase intérieur en aluminium est complètement étanche, garantissant que vos fleurs restent fraîches aussi longtemps que possible.

Notre Medium Vase n'est pas seulement un récipient fonctionnel pour les fleurs, c'est une œuvre d'art époustouflante qui élèvera n'importe quel espace. La formation naturelle du cristal et la forme unique en font un sujet de conversation et une véritable pièce maîtresse. Veuillez noter que en raison de la nature artisanale de chaque vase, les couleurs et les textures peuvent varier légèrement par rapport à ce qui est présenté sur notre site web.



MINERAL SERIES

HANDMADE CRYSTAL DECORATION

The Large Vase is an ideal choice for displaying a beautiful bouquet of flowers or even a tall branch. Its generous size allows for a stunning arrangement that can serve as a centerpiece for any room.

Each vase is a unique work of art, shaped by the natural crystallization of minerals and the designer's influence on the formation process. No two vases are exactly alike in shape, color, and texture, reflecting the organic development of each piece.

The Large Vase comes with an aluminum inner vase that can be easily removed and replaced for convenient water changes. The crystal vase itself is not waterproof, but the inner vase ensures that your flowers remain fresh and hydrated.

The Large Vase is not just a functional container for your floral arrangements but a striking decorative piece that adds a touch of elegance to any space. Its organic shape and texture, combined with the natural crystallization of minerals, create a one-of-a-kind masterpiece that will be a conversation starter and a source of beauty in your home.

Please note that, as with all handmade pieces, color and texture may vary slightly from the photos on our website, and each vase is a unique creation.



MINERAL SERIES

HANDMADE CRYSTAL DECORATION

Le Large Vase est un choix idéal pour exposer un magnifique bouquet de fleurs ou même une grande branche. Sa taille généreuse permet une composition époustouflante qui peut servir de pièce maîtresse dans n'importe quelle pièce.

Chaque vase est une œuvre d'art unique, façonnée par la cristallisation naturelle des minéraux et l'influence du designer sur le processus de formation. Aucun vase n'est exactement identique en forme, couleur et texture, reflétant le développement organique de chaque pièce.

Le Large Vase est livré avec un vase intérieur en aluminium qui peut être facilement enlevé et remplacé pour des changements d'eau pratiques. Le vase en cristal lui-même n'est pas étanche, mais le vase intérieur assure que vos fleurs restent fraîches et hydratées.

Le Large Vase n'est pas seulement un contenant fonctionnel pour vos arrangements floraux, mais aussi une pièce décorative frappante qui ajoute une touche d'élégance à n'importe quel espace. Sa forme et sa texture organiques, combinées à la cristallisation naturelle des minéraux, créent une pièce unique en son genre qui sera une source de beauté dans votre maison et un sujet de conversation.

Veuillez noter que, comme pour toutes les pièces faites à la main, la couleur et la texture peuvent varier légèrement par rapport aux photos sur notre site web, et chaque vase est une création unique.



CRYSTAL BUBBLE



The Crystal Bubble, a stunning addition to the Mineral Series collection. Each Crystal Bubble is a unique and one-of-a-kind piece, carefully crafted to showcase the natural beauty of a single crystal. This exquisite glass bubble encases the crystal, creating a mesmerizing display that draws the eye and captures the imagination.

Available in a variety of colors, the Crystal Bubble is a true testament to the wonders of nature. From deep blues to vibrant greens, each crystal is a natural masterpiece that adds an element of mystique and wonder to any space.

Resting on a sleek black wooden base, the Crystal Bubble is a stylish and sophisticated piece that complements any decor. The dimensions of 10x10x10cm make it the perfect size for a bookshelf, desk, or any other spot where you want to add a touch of elegance and charm.

At Mineral Series, we understand that every object has its own story to tell. That's why we take great care in selecting and showcasing the unique qualities of each crystal, ensuring that no two Crystal Bubbles are exactly alike. So whether you're looking for a special gift or simply want to treat yourself to something truly exceptional, the Crystal Bubble is sure to captivate and delight.

BULLE DE CRISTAL



La Bulle de Cristal, un ajout époustouflant à la collection Mineral Series. Chaque Bulle de Cristal est une pièce unique et sans pareil, soigneusement conçue pour mettre en valeur la beauté naturelle d'un seul cristal. Cette exquise bulle de verre renferme le cristal, créant un affichage hypnotique qui attire le regard et captive l'imagination.

Disponible dans une variété de couleurs, la Bulle de Cristal est un véritable témoignage des merveilles de la nature. Des bleus profonds aux verts vibrants, chaque cristal est un chef-d'œuvre naturel qui ajoute une touche de mystère et d'émerveillement à tout espace.

Reposant sur une élégante base en bois noir, la Bulle de Cristal est une pièce élégante et sophistiquée qui complète tout décor. Les dimensions de 10x10x10cm en font la taille parfaite pour une étagère, un bureau ou tout autre endroit où vous souhaitez ajouter une touche d'élégance et de charme.

Chez Mineral Series, nous comprenons que chaque objet a sa propre histoire à raconter. C'est pourquoi nous prenons grand soin de sélectionner et de mettre en valeur les qualités uniques de chaque cristal, en veillant à ce que chaque Bulle de Cristal soit différente. Que vous cherchiez un cadeau spécial ou que vous souhaitiez simplement vous faire plaisir avec quelque chose de vraiment exceptionnel, la Bulle de Cristal est sûre de captiver et de ravir.



CANDLESTICK HOLDER



The Candlestick Holder, an elegant piece made from natural crystal to illuminate your living space. Each Candlestick Holder is carefully crafted to ensure quality, style, and the unique beauty of natural crystal, grown in our studio.

Made with durable materials, this Candlestick Holder is approximately 8cm in diameter and 10cm high. It is designed to hold candles with a diameter between 22 and 28mm, although some candles may need to be shaved to fit perfectly.

The sleek and modern design of the Candlestick Holder makes it a perfect addition to any decor. Whether you're looking for a centerpiece for your dining table or a decorative accent for your living room, this Candlestick Holder is sure to impress.

The Candlestick Holder is produced in a wide range of colors, all derived from the natural crystal used to make it. Its dimensions make it a versatile piece that can fit on any surface, from a mantel to a bookshelf.

At our company, we believe that even the smallest details can make a big impact. That's why we put great care into every aspect of the Candlestick Holder's design, from its construction to its finish. We are confident that this Candlestick Holder will be a beautiful and functional addition to your home.



CHANDELIER



Le Chandelier, une élégante pièce en cristal naturel pour illuminer votre espace de vie. Chaque Chandelier est soigneusement fabriqué pour assurer la qualité, le style et la beauté unique du cristal naturel, cultivé dans notre studio.

Fabriqué avec des matériaux durables, ce Chandelier mesure environ 8 cm de diamètre et 10 cm de hauteur. Il est conçu pour contenir des bougies d'un diamètre compris entre 22 et 28 mm, bien que certaines bougies puissent nécessiter un ajustement.

Le design élégant et moderne du Chandelier en fait un ajout parfait à tout décor. Que vous cherchiez un élément central pour votre table à manger ou un accent décoratif pour votre salon, ce Chandelier est sûr d'impressionner.

Le Chandelier est produit dans une large gamme de couleurs, toutes dérivées du cristal naturel utilisé pour le fabriquer. Ses dimensions en font une pièce polyvalente qui peut s'adapter à n'importe quelle surface, d'une cheminée à une étagère.

Chez notre entreprise, nous croyons que même les plus petits détails peuvent avoir un grand impact. C'est pourquoi nous mettons un grand soin dans chaque aspect de la conception du Chandelier, de sa construction à sa finition. Nous sommes confiants que ce Chandelier sera un ajout beau et fonctionnel à votre maison.



MINERAL SERIES

HANDMADE CRYSTAL DECORATION

The Tealight Holder, a beautiful and unique addition to our collection. Made from natural crystal, this holder is designed to showcase the mesmerizing glow of a small tealight candle. Each Tealight Holder is carefully crafted to ensure quality, style, and the unique beauty of natural crystal, grown in our studio.

Measuring approximately 10cm in height and 15cm in diameter, this Tealight Holder is a versatile piece that can fit on any surface, from a mantel to a coffee table. It is designed to hold a small tealight candle, allowing you to enjoy the calming and soothing glow of candlelight in any room of your home.

The Tealight Holder features a sleek and modern design that complements any decor. It is available in a wide range of colors, all derived from the natural crystal used to make it. Whether you're looking for a subtle accent piece or a bold statement, this Tealight Holder is sure to impress.

At our company, we take great pride in the quality and craftsmanship of our products. Each Tealight Holder is carefully constructed and finished to ensure that it is not only beautiful but also functional and long-lasting. We believe that even the smallest details can make a big impact, and we're confident that the Tealight Holder will bring warmth and beauty to your home.



Le Bougeoir, un ajout beau et unique à notre collection. Fabriqué en cristal naturel, ce bougeoir est conçu pour mettre en valeur la lueur fascinante d'une petite bougie chauffe-plat. Chaque Bougeoir est soigneusement fabriqué pour garantir la qualité, le style et la beauté unique du cristal naturel, cultivé dans notre studio.

Mesurant environ 10 cm de hauteur et 15 cm de diamètre, ce Bougeoir est une pièce polyvalente qui peut s'adapter à n'importe quelle surface, d'une cheminée à une table basse. Il est conçu pour contenir une petite bougie chauffe-plat, vous permettant de profiter de la lueur apaisante et relaxante des bougies dans n'importe quelle pièce de votre maison.

Le Bougeoir présente un design élégant et moderne qui s'harmonise avec tout décor. Il est disponible dans une large gamme de couleurs, toutes dérivées du cristal naturel utilisé pour le fabriquer. Que vous recherchiez une pièce d'accentuation subtile ou un élément de déclaration audacieux, ce Bougeoir est sûr d'impressionner.

Dans notre entreprise, nous sommes très fiers de la qualité et de l'artisanat de nos produits. Chaque Bougeoir est soigneusement construit et fini pour garantir qu'il est non seulement beau, mais aussi fonctionnel et durable. Nous croyons que même les plus petits détails peuvent avoir un grand impact et nous sommes convaincus que le Bougeoir apportera chaleur et beauté à votre maison.





The Crystal Bowl boasts a diameter of 50cm and a height of approximately 30cm, making it the perfect centerpiece for any room. The Crystal Bowl features an exquisite combination of natural crystals, carefully arranged to create a mesmerizing display.

The Crystal Bowl rests on a solid brass foot, adding an extra touch of elegance and sophistication to its already stunning design. This beautiful bowl is perfect for displaying decorative items. Each Crystal Bowl is a unique masterpiece, meticulously crafted with attention to detail, ensuring that no two are exactly alike.

The Crystal Bowl is not just a beautiful decorative item; it is also a testament to the timeless beauty and elegance of natural crystals. Displaying this bowl in your home or office can bring a sense of natural wonder and awe, and remind us of the beauty and majesty of the natural world.

Whether you're looking for a show-stopping centerpiece for your dining table or a unique addition to your living room decor, the Crystal Bowl is sure to impress. Add the natural beauty of crystals to your home with this stunning piece of art.



Le Bol de Cristal a un diamètre de 50 cm et mesure environ 30 cm de hauteur, ce qui en fait un centre de table parfait pour toutes les pièces. La combinaison exquise de cristaux naturels soigneusement disposés crée un affichage hypnotisant dans le Bol de Cristal.

Le Bol de Cristal est monté sur un pied solide en laiton, ajoutant une touche supplémentaire d'élégance et de sophistication à son design déjà éblouissant. Ce magnifique bol est parfait pour exposer des objets décoratifs. Chaque Bol de Cristal est un chef-d'œuvre unique, façonné méticuleusement avec une grande attention aux détails pour garantir son caractère exclusif.

Le Bol de Cristal n'est pas seulement un bel objet décoratif, c'est aussi un hommage à la beauté intemporelle et à l'élégance des cristaux naturels. L'exposition de ce bol dans votre maison ou votre bureau peut inspirer un sentiment de respect et d'admiration pour la beauté et la majesté du monde naturel.

Que vous cherchiez un centre de table remarquable pour votre salle à manger ou un ajout unique à votre décoration de salon, le Bol de Cristal est sûr d'impressionner. Ajoutez la beauté naturelle des cristaux à votre maison avec cette magnifique pièce d'art.

MINERAL SERIES

HANDMADE CRYSTAL DECORATION

The Crystal Knot, a breathtaking addition to our Mineral Series collection. This stunning crystal light installation features a curved tube encrusted with sparkling crystals and embedded LED lights, elegantly crafted into the shape of a knot. The Crystal Knot is available in two finishes, with a choice of brass or aluminium endings, to complement any decor.

Each Crystal Knot is a one-of-a-kind masterpiece, carefully handcrafted with attention to detail, and no two are exactly alike. This makes the Crystal Knot a truly unique and exclusive addition to any space. The mesmerizing combination of light and crystals creates an ethereal ambiance, and the curved design of the knot adds a touch of sophistication to any room.

The Crystal Knot is easy to install, thanks to its simple hanging system, and comes with a 24-volt adaptor. Whether you're adding it to your living room, bedroom, or office, this lamp will transform any space into a magical oasis.

Bring the beauty of natural crystals into your home with the Crystal Knot, a stunning work of art that will captivate and enchant all who see it.



MINERAL SERIES

HANDMADE CRYSTAL DECORATION



Le Nœud de Cristal, un ajout à couper le souffle à notre collection de la série Minérale. Cette magnifique installation de lumière en cristal présente un tube courbé incrusté de cristaux étincelants et de lumières LED intégrées, élégamment façonné sous la forme d'un nœud. Le Nœud de Cristal est disponible en deux finitions, avec un choix de finitions en laiton ou en aluminium, pour compléter tous les décors.

Chaque Nœud de Cristal est un chef-d'œuvre unique en son genre, soigneusement façonné à la main avec une attention particulière aux détails, et aucun n'est exactement identique. Cela fait du Nœud de Cristal un ajout vraiment unique et exclusif à tout espace. La combinaison envoûtante de la lumière et des cristaux crée une ambiance éthérée, et la conception courbée du nœud ajoute une touche de sophistication à n'importe quelle pièce.

Le Nœud de Cristal est facile à installer, grâce à son système de suspension simple, et est livré avec un adaptateur 24 volts. Que vous l'ajoutiez à votre salon, votre chambre ou votre bureau, cette lampe transformera n'importe quel espace en oasis magique.

Apportez la beauté des cristaux naturels chez vous avec le Nœud de Cristal, une œuvre d'art époustouflante qui captivera et enchantera tous ceux qui la voient.



TERMS & CONDITIONS

- We offer wholesale discounted prices for resale through your established retail store or website, excluding third-party platforms such as Amazon, Etsy, Trouva, Facebook, or Bol.
- You can enjoy a wholesale discount of 50% off the retail price.
- Orders are typically shipped within 3 business days from The Netherlands.
- To place your order, please email us at wholesale@mineralseries.com.
- We do not control the sales point in terms of competition nor do we grant exclusive selling rights to any specific location. However, we do maintain an accurate list of known selling points on our website. For the complete version of our Wholesale Terms & Conditions, please visit our website at www.mineralseries.com

CONDITIONS DE VENTE

- *Nous offrons des prix de gros réduits pour la revente via votre magasin de détail ou votre site web établi, à l'exclusion des plateformes tierces telles qu'Amazon, Etsy, Trouva, Facebook ou Bol.*
 - *Vous pouvez bénéficier d'une remise de gros de 50% sur le prix de détail.*
 - *Les commandes sont généralement expédiées dans les 3 jours ouvrables depuis les Pays-Bas.*
 - *Pour passer votre commande, veuillez nous envoyer un e-mail à wholesale@mineralseries.com.*
 - *Nous n'exerçons aucun contrôle sur le point de vente en termes de concurrence, ni n'accordons de droits de vente exclusifs à un emplacement spécifique. Cependant, nous maintenons une liste précise des points de vente connus sur notre site Web.*
- Pour la version complète de nos conditions générales de vente en gros, veuillez consulter notre site Web à l'adresse www.mineralseries.com*

BECOME A MINERAL SERIES STOCKIST

Looking to include distinctive natural crystal products to your store? Look no further than Mineral Series! We offer an extensive inventory of products for you to browse and select the ones that best fit your shop's needs. Ordering through email is simple, making the wholesale process easy and efficient. In addition, we provide our partners with a variety of helpful resources, including photos, downloads, and other tools to ensure your success. If you have any inquiries, please do not hesitate to contact us at info@mineralseries.com.

PASSEZ COMMANDE CHEZ MINERAL SERIES

Vous cherchez à inclure des produits distinctifs en cristaux naturels dans votre magasin? Ne cherchez pas plus loin que Mineral Series! Nous offrons un inventaire complet de produits pour que vous puissiez parcourir et sélectionner ceux qui conviennent le mieux aux besoins de votre magasin. Commander par e-mail est simple, rendant le processus de gros facile et efficace. De plus, nous fournissons à nos partenaires une variété de ressources utiles, y compris des photos, des téléchargements et d'autres outils pour assurer votre réussite. Si vous avez des questions, n'hésitez pas à nous contacter à info@mineralseries.com.



Photo: Anneclaire Martens



Photo: Anneclaire Martens



Photo: Anneclaire Martens

MINERAL SERIES

HANDMADE CRYSTAL DECORATION

Isaac Monté

0031 615 88 66 97

info@mineralseries.com

www.mineralseries.com

[@mineralseries](https://www.instagram.com/mineralseries)

